
Zápis školské rady při organizaci  

Gymnázium a Střední průmyslová škola elektrotechniky a informatiky, Frenštát 

pod Radhoštěm, příspěvková organizace 

Datum: 8. 3. 2023 v 16.00 

Místo: ředitelna školy 

Přítomni: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D., PharmDr. Lucie Gajdušková, Šárka Hanusová, 

Mgr. René Gráf, Mgr. Zuzana Strnadlová, + ředitel školy Mgr. Richard Štěpán, 

Omluveni: Ing. Miroslav Halatin 

Program jednání:  

1. funkční období členů školské rady, připravované volby do ŠR 

2. seznámení ŠR se zprávou o hospodaření 

3. koncepce rozvoje školy - investiční záměry 

4. připravované projekty školy 

5. připravované změny v školním řádu 

6. realizace stavby sportovní haly 

7. personální změny  

8. omlouvání absence žáků 

9. diskuze 

 

 

 

Průběh jednání a hlasování: 

Jednání ŠR zahájil a vedl ředitel školy. 

• Ředitel školy zahájil jednání ŠR a přivítal přítomné. 

• Ředitel školy pověřil zapisovatelem jednání ŠR Mgr. Zuzanu Strnadlovou, ŠR 

hlasováním schválila ověřovatelem zápisu PharmDr. Lucii Gajduškovou. 

Ad 1) Ředitel školy seznámil členy školské rady o uplynutí funkčního období, 

připravovaných volbách do ŠR a jmenování nových členů zřizovatelem.  

Ad2) Ředitel školy seznámil školskou radu se zprávou o hospodaření za rok 2022. 

Informoval o výsledku hospodaření a výsledku vedlejší hospodářské činnosti školy. 

Ad 3) Ředitel školy seznámil členy ŠR s koncepcí rozvoje školy zpracovanou v rámci 

projektu hodnocení škol zřizovatelem. Informoval o rozpočtu na provoz školy pro rok 

2023. 



Ad 4) Ředitel školy informoval členy ŠR o realizaci projektu OKAP II, realizaci učebny 

kreativity a 3D tisku, učebny robotiky, jazykové laboratoře, knihovny a zázemí pro 

žáky a přípravou zázemí pro kariérového poradce. Informoval o podaných projektech 

v programech IROP a OP JAK a připravovaném projektu OPST. 

Ad 5) Ředitel školy informoval o realizaci stavby sportovní haly 

Ad 6) Ředitel školy informoval členy školské rady o realizovaných personálních 

změnách ve škole Seznámil členy s rozpisem přímých nákladů na rok 2023. 

Ad 7) Ředitel školy informoval o uvažovaných změnách školního řádu.  

V diskusi byly probrány úpravy školního řádu, především omlouvání absence. 

Školské radě byly předány podklady dle současné legislativy pro omlouvání absence 

zletilých žáků a prevence záškoláctví. Byly diskutovány postupy na ostatních školách 

v okolí. Školská rada se dohodla na úpravě školního řádu pro rok 2023/2024. 

Mgr. Zuzana Strnadlová seznámila školskou radu se zapojením školy do 

mezinárodních mobilit a spolupráce. 

 

Proběhla volná diskuse členů ŠR, ředitel ukončil schůzi. 

 

Usnesení: Školská rada 

č.1 schvaluje Mgr. Reného Gráfa ověřovatelem zápisu. – 5/0/0 

č.2 bere na vědomí zprávu o hospodaření školy za rok 2022 - 5/0/0 

 

 

Zapsala: Mgr. Zuzana Strnadlová……………………………………… 

 

Ověřil: Mgr. René Gráf …………………………………….. 

 

Předseda: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D. ……………………………….. 

 


